
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 145 af 9. januar 2025 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V). 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren sikre hjælp til de spillere, der måtte have brug for det, så de kan deltage fy-

sisk i kommende bankospil, når de nu ikke længere kan deltage via walkie-talkie? Der hen-

vises til artiklen, ”Nye regler lukker for walkie-banko: "Der er mange, der vil blive kede af 

det"”, TV2 Bornholm (tv2bornholm.dk), den 22. december 2024. 

 

Svar 

Jeg vil henvise til min besvarelse af SAU alm. del spm. 115 (2024/2025), hvor jeg har re-

degjort for reglerne for udbud af walkie-talkie banko, herunder at de nye regler for almen-

nyttige lotterier og banko ikke har ændret retstilstanden for walkie-talkie banko, og at et 

lovligt udbud af onlinebingo, herunder walkie-talkie banko, siden 2018 har forudsat en til-

ladelse. 

 

Som det også fremgår af besvarelsen, har jeg fuld forståelse for, at walkie-talkieklubberne 

gerne vil bevare deres walkie-talkie banko, og at det både kan være byrdefuldt at betale 

for en tilladelse og betale afgift – særligt hvis der er tale om en lille omsætning. Jeg har 

derfor allerede, da jeg via medierne blev bekendt med, at der er walkie-takie bankofor-

eninger, som oplever problemer, bedt mit embedsværk om at se på, om det er muligt at 

finde en løsning. 
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